

Angkasa urus bangunan wakaf di Uda

JOHOR BAHRU 25 Sept. - Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa) melakar sejarah tersendiri dengan menyerahkan bangunan bernilai RM1.56 juta di Uda Business Centre, di sini untuk didaftarkan sebagai aset wakaf Majlis Agama Islam Negeri Johor (MAINJ).

Presidennya, Datuk Abdul Fatah Abdullah berkata, Angkasa juga diberi kepercayaan oleh MAINJ dengan dilantik sebagai nazir khas wakaf bagi bangunan tersebut.

Menerusi memorandum persefahaman (MoU) tersebut, Angkasa diberikan hak untuk menguruskan bangunan itu dan mendapat hasil daripada sewaan dengan kadar dipersetujui kedua-dua belah pihak.

“Dengan pewakafan bangunan ini, Angkasa telah melaksanakan amanah dan hasrat para penyumbang. Semoga pewakafan bangunan ini akan menjadi penyambung amal jariah yang berterusan bagi para pewakaf hingga hari akhirat, insya-Allah,” katanya dalam majlis perasmian Pewakafan serta Penyerahan Bangunan Wakaf antara MAINJ dan Angkasa, di sini hari ini.

Teks ucapan beliau dibacakan oleh Timbalan Presiden Angkasa, Muthado Bahri. Majlis tersebut

dirasmikan oleh Pengerusi Jawatankuasa Agama negeri, Abd. Mutalip Abd. Rahim dan turut dihadiri Ketua Pegawai Eksekutif MAINJ, Md. Rofiki A. Shamsudin; Penasihat MAINJ, Datuk Nooh Gadot dan Naib Presiden Angkasa, Prof. Madya Datuk Dr. Mohamad Ali Hasan.

Sementara itu, Md. Rofiki berkata, pembelian bangunan tersebut oleh Angkasa menerusi dana wakaf khas diharap dapat membantu mensejahterakan ekonomi dan sosial umat Islam di negeri ini, selaras dengan hukum syarak.

“MAINJ ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan tahniah kepada Angkasa atas sumbangan tunai menerusi dana yang diwujudkan, iaitu Dana Wakaf Khas Angkasa dalam usaha memperkasa hartanah wakaf di Johor.

“Apa yang penting, majlis yang kita adakan adalah satu pengiktirafan terhadap usaha murni Angkasa sebagai pendorong utama dalam merealisasikan agenda transformasi negeri Johor yang kita cintai,” katanya sambil memberitahu bangunan tersebut menyediakan tempat perniagaan di kawasan strategik untuk disewakan kepada usahawan, khususnya koperasi dengan kadar sewaan yang kompetitif.